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Zápis z 279. zasedání AS MFF UK dne 29. března 2023 

Přítomni: C. Brom, Z. Drozd, A. Farkaš, J. Fiala, R. Grill, Z. Hlávka, P. Hnětynka, K. Houfek, M. Kozák, 

O. Pangrác, J. Pavlů, I. Penev, J. Spurný, J. Staněk, J. Stráský, J. Šťovíček, V. Švandelík, A. Yaghobová, 

F. Zajíc. 

 
Hosté: Z. Doležal, V. Kuboň, M. Kulich, M. Rokyta, B. Svobodová 

 

Omluveni: M. Novotná, L. Nowak, W. Svoboda, M. Veis, P. Vincena, K. Vokálová 

 

Zasedání proběhlo prezenčně v zasedací místnosti M 252 v budově Ke Karlovu 3 MFF UK. Zasedání řídil 

J. Pavlů a bylo zahájeno v 18:03.  
 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 278. zasedání AS MFF UK 

3. Informace vedení fakulty 

4. Změny ve složení Disciplinární komise MFF UK 

5. Zpráva o plnění plánu realizace strategického záměru pro rok 2022 

6. Výjezdní zasedání senátu 

7. Různé 

1. Schválení programu zasedání 

Program 279. zasedání byl schválen tichým souhlasem.  

2. Schválení zápisu z 278. zasedání AS MFF UK 

Zápis z 278. zasedání AS MFF UK byl schválen tichým souhlasem.  

3. Informace vedení fakulty 

Děkan M. Rokyta informoval 

• o oceněních pro MFF UK; prof. J. Podolský získal Cenu Wernera von Siemense jako nejlepší 

pedagogický pracovník; fakultní víno Rosé 2020 získalo Grand Gold Medal na výstavě v Bruselu,  

• o přípravě rozpočtu na rok 2023 a nejistotách rozpočtu pro rok 2024,  

• o novém modulu pro vytváření a odeslání inzerátů na volné pozice na MFF UK, modul se jmenuje 

Výběrová řízení a je přístupný v systému IS Věda na UK, 

• o personálních změnách na RUK, 

• o novele zákoníku práce a důsledcích pro MFF UK, 

• o pokračujících jednání o licenci Overleaf pro MFF UK, aby bylo možné logování přes CAS, 

• o přednášce kamnáře Jana Křivonožky na téma Společný jmenovatel Matfyz, 

• o změně předsedy poroty Ceny Albertus, místo J. Dolejšího jím bude V. Žák, 

• o možné účasti týmu vedení na rektorském dnu 10.5., 

• o zářijových turnusech na Albeři. 

Proděkan M. Kulich informoval 
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• o tom, že implementace registru podvádění studentů je zajištěna; právní rozbor ukázal, že postih 

může být pouze přes disciplinární komisi; databáze má sloužit jen jako podklad, rektorát 

upozornil na nutnost sladit vše s GDPR, 

• o navýšení poplatku za přihlášku do cizojazyčných programů na 1500 Kč, 

• o zavedení školného pro cizojazyčné doktorandy ve výši 1000 Kč, 

• o navýšení poplatku za Albeř pro studenty na 1400 Kč. 

Proděkan Z. Doležal informoval 

• o vysokém počtu habilitačních řízení v posledním roce, 

• o úspěšnosti MFF UK v projektech GAUK, celkem bylo podpořeno 120 projektů, 

• o probíhajících žádostech o projekty ERC, ze čtyř projektů z MFF UK postoupily dva do druhého 

kola, 

• o aktuálním vytížení OGAPu, 

• o účasti MFF UK na dalších 11 projektech OP JAK Špičkový výzkum, které podávají jiné 

instituce. 

Proděkan V. Kuboň informoval 

• o průběhu schválených akreditací, 

• o plánu projednávání změny Pravidel pro organizaci studia na MFF UK. 

Tajemnice B. Svobodová informovala 

• o změnách v novele zákoníku práce; připomínky vysokých škol nebyly akceptovány, komplikace 

zvláště u DPP a DPČ, kde budou muset být dovolené a evidence pracovní doby u dohod delších 

než jeden měsíc, 

• o schůzce pracovní skupiny pro digitalizaci, kde byl představen modul pro evidenci nepřítomnosti 

zaměstnanců ve VERSO od firmy DERS, pracovní skupina podpořila návrh tento modul od firmy 

DERS pořídit, problém s automatickým přenosem evidence služebních cest z cestovních příkazů 

se řeší,  

• o univerzitním modulu mobility v systému IS Věda, který by měl nahradit stávající cestovní 

příkazy v SISu, a o snaze o připomínkování tohoto nového systému ze strany MFF,  

• o přípravě koncesního řízení na provozovatele Profesního domu v budově MFF na Malé Straně. 

4. Změny ve složení Disciplinární komise MFF UK  

Děkan M. Rokyta informoval o důvodech ke změnám ve složení disciplinární komise. Navrhl odvolat 

Mgr. Kristýnu Hovořákovou s účinností ke dni 31. 3. 2023, která již nechce být členkou komise. Jako 

nového člena komise určil dosavadního náhradníka Mgr. Pavla Váňu s účinností ke dni 1. 4. 2023. 

Usnesení: AS MFF UK schvaluje návrh děkana, aby byla z Disciplinární komise MFF UK odvolána 

Mgr. Kristýna Hovořáková a dále, aby náhradnicí v disciplinární komisi byla jmenována Mgr. 

Patrícia Schmidtová. 

 

Přítomno 19 členů AS MFF UK. Hlasování 19-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

5. Zpráva o plnění plánu realizace strategického záměru pro rok 2022  

Děkan M. Rokyta předložil zprávu o plnění Plánu realizace strategického záměru MFF UK pro rok 2022 

a stručně shrnul jeho obsah, zvláště zmínil problémy s přípravou kariérního řádu. Poté proběhla diskuze 

k některým bodům. 
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Usnesení: AS MFF UK projednal se souhlasem zprávu o plnění realizace Strategického záměru 

MFF UK pro rok 2022. 

 

Přítomno 19 členů AS MFF UK. Hlasování 19-0-0. 

Usnesení bylo přijato 

6. Výjezdní zasedání senátu  

V. Švandelík informoval o výsledku hlasování o termínu a místě konání výjezdního zasedání AS MFF 

UK. Výjezdní zasedání se bude konat v termínu 3. až 5. listopadu 2023 ve Špindlerově mlýně na chatě 

Patejdlovka. Proběhla krátká diskuze ohledně možných hostů. 

7. Různé 

J. Pavlů upozornil, že předsednictvo navrhne na dalším zasedání projednání Pravidel pro organizaci studia 

v jednom čtení a apeloval na senátory, aby si proto pečlivě nastudovali předkládané materiály. Všechny 

pracovní materiály jsou vždy zveřejňované v patřičných termínech na stránkách AS MFF UK bez 

emailového upozornění. Dále hovořil o možnostech konat zasedání v jiných prostorách. Proběhla krátká 

diskuze o vybavenosti některých učeben a zasedacích místností pro případné hybridní zasedání.  

F. Zajíc se zeptal na přípravu statistiky výše příjmů doktorandů. Po projednání na Kolegiu děkana bude 

předložena senátu. 

F. Zajíc otevřel téma využívání systémů umělé inteligence k tvorbě textů a řešení domácích úloh. C. Brom 

informoval, že na rektorátu vzniká pracovní skupina, která se bude tímto problémem zabývat. Poté 

proběhla krátká diskuze a A. Yaghobová informovala, že na Informatické sekci proběhla diskuze mezi 

vyučujícími a studenty na toto téma. 

Děkan M. Rokyta požádal o zástupce AS MFF UK do výběrových řízení konaných na Fyzikální sekci.    

Usnesení: AS MFF UK jmenuje jako své zástupce do komisí pro výběrová řízení na Fyzikální sekci 

K. Houfka a jako jeho náhradníka F. Zajíce. 

Přítomno 19 členů AS MFF UK. Hlasování 17-0-2. 

Usnesení bylo přijato 

 

Následující zasedání AS MFF UK se budou konat 19. dubna a 10. května 2023. 

Zasedání bylo ukončeno v 19:50. 

Zapsal: K. Houfek 


